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Temat miesiąca:
700 tysięcy długu

Mieszkańcy gminy Nowe Mia
sto są dłużni budżetowi gminy bli
sko 700 ty s. zł. Za kwotę tą można 
by wybudować spory odcinek dro
gi czy kanalizacji. A dług narasta z 
roku na rok. Czytaj na str. 3.

Ruszyła Liga
Podobnie jak przed rokiem, 

dziewięć drużyn rozpoczęło rywa
lizację w Gminnej Amatorskiej Li
dze Piłki Nożnej. Terminarz roz
grywek na ostatniej stronie.

Bezpieczeństwo 
w gminie

Czy wzrasta przestępczość w 
gm inie N ow e M iasto? Jak ich  
przestępstw odnotowano najwięcej 
na terenie gminy? Policja przed
stawiła nam swoje statystyki, znaj
dziesz je na 11 stronie.

Zarząd Stowarzyszenia 
Miłośników Ziemi Nowomiejskiej 
zaprasza wszystkich członków na 

zebranie sprawozdawczo -  wy
borcze, które odbędzie się 12 

maja o godz, 18"" w sali GOK-u 
w Nowym Mieście. Prosimy o 

niezawodne przybycie.

Zarząd

Szkoła w rozbudowie
Starosta średzki Paweł Łukaszewski i zarząd powiatu wstępnie 

zaakceptowali rozbudowę szkoły w Nowym Mieście. Plan zakłada, 
że w Nowym Mieście powstanie pełnowymiarowa sala gimnastyczna. 
Jak będzie wyglądała szkoła w Nowym Mieście czytaj na stronie 7.
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Jubileuszowy numer „ Wiadomości Lokalnych ”
To już 50 numer WL. Każda rocznica przywołuje chwile refleksji, zastanowienia, oceny oraz często po

wrotu myślami do początków.
Już przeszło 4 lata Stówa- Warto tu wym ienić Teresę

rzyszenie Miłośników Ziemi 
Nowomiejskiej wydaje naszą 
gazetę. Myśię, że miesięcznik 
ten został przyjęty' przez naszą 
lokalną społeczność. Początki 
nie były łatwe. Najpierw po
wołano organizację, która mo
gła uzyskać prawa do wyda
wania gazety (tak powstało
S.M.Z.N), a w dalszej kolej
ności zarejestrowaliśmy nasze 
pismo w Sądzie. Na początku 
najw iększą przeszkodą był 
brak środków finansowych 
oraz niewątpliwy brak do
świadczenia w realizowaniu 
tego typu przedsięwzięcia. Te 
przeszkody udało się przezwy
ciężyć dzięki uporowi oraz za
angażow aniu  grupy osób.

Antczak, Marzenę Spychalską 
oraz Halinę Czarny. Bez ich 
pomocy i społecznej pracy 
wydanie pierwszego numeru 
WL byłoby niemożliwa. Było 
też szereg osób, które przez ten 
okres w ydaw ania gazety 
wspierały nasz miesięcznik pi
sząc artykuły nie pobierając za 
to żadnych środków finanso
wych. Nie będę wymieniał 
tych osób z obawy, że mógł
bym kogoś pominąć. Nato
miast wszystkim tym osobom 
serdecznie dziękuję. Wsparcie 
finansowe dla gazety otrzymy
waliśmy od Herbapolu, a póź
niej od Phytophannu Klęka, za 
co gorąco dziękuję dr Jerze
mu Jamborowi.

Myślę, że tak długo jak bę
dzie wychodziła gazeta, tak dłu
go będą trwały dysputy nad jej 
treścią. Nowa redakcja zawsze 
powinna się w te dyskusje 
wsłuchiwać i w miarę możli
wości realizować wnoszone 
uwagi czytelnika. Przed dys
kusją zawsze jednak pamiętać 
należy, że jest to miesięcznik i 
dlatego z czasem wiele spraw 
się dezaktualizuje, większość 
ludzi w gazecie pracuje społecz
nie, a pełną odpowiedzialność 
za treść ponosi redaktor naczel
ny, któiy ma prawo do skraca
nia artykułów i adiustacji tek
stów.

Wieluzastanawiasięczy taka 
gazeta powinna istnieć. Twier
dzę, że tak, choćby dlatego aby

nie zawieść tych ponad 600 
osób kupujących co miesiąc 
naszą gazetę. Jednak zdecydo
wanego przekonania na tak, na
brałem przeglądając 49 nume
rów dotychczas wydanych ga
zet. Cały te zbiór WL stanowi 
doskonałą kronikę zdarzeń w 
naszym środowisku. Czegoś 
takiego nie posiada żadnagmina 
w naszym sąsiednim powiecie. 
Z tym większą dumą patrzę na 
to co już dokonano i będę upo
rczywie dążył aby nie zatrzymać 
pisania tej wspaniałej kroniki na
szej małej Ojczyzny -  gminy 
Nowe Miasto.

St. J. Wilczyński -  prezes 
Stowarzyszenia Miłośników 

Ziemi Nowomiejskiej

W s k r ó c i e
* Pięć przedstawień można 
było obejrzeć  podczas II 
Przeglądu Teatrów Dziecię
cych, który odbył się w Klę- 
ce. W przeglądzie w zięły 
udział uczniowie ze szkoły w 
Słupi Wielkiej, Chromca, Kol- 
niczek, Klęki oraz przedszko
laki z Klęki.
* Agnieszka Witasik zdobyła 
wyróżnienie podczas IX Fe
stiwalu Piosenki Dziecięcej 
„Wesołe Nutki”, który odbył 
się we Witowie.
* W Klęce odbyły się Mistrzo
stwa Wielkopolski Zrzeszenia 
LZS w Biegach Przełajowych. 
Na zawodach stawiło się kil
kuset biegaczy z 16 powia
tów. Pow iat średzki zajął 
ósmą lokatę. Mieszkańcy Klę
ki mieli okazję obejrzeć jak bie
ga czw arty zaw odnik  m i
strzostw świata w lekkiej atle
tyce -  Rafał Wieruszewski.
* Pięknieją ulice Chociczy. 
Drzewka i krzewy ozdobne 
posadzono na ul. Krzymiń- 
skiego, Krótkiej i Ogrodowej. 
W krótce na ul. Leśnej po
wstanie aleja spacerowa. Po

czyniono już  pierwsze prace 
porządkowe, ustawiono już 
siedem ławek, a wkrótce po
jawią się kosze na śmieci.
* 27 kwietnia odbyły się uro
czystości związane z jubile
uszem 50-lecia istnienia OSP 
Szypłów. Relację z obchodów 
przekażem y w następnym  
numerze WL.
* Zespół Riwal Nowe Mia
sto wywalczył awans do fi
nału Średzkiej Amatorskiej 
Ligi Koszykówki. W finale 
Riwal zagra z Surówkam i 
Grześkowiak Kórnik. Gratu
lujemy i życzymy zwycię
stwa!
* Agnieszka Pawlak z Kolni- 
czek była trzecia, a Leszek 
Kamiński pierwszy podczas
II Turnieju w szachy i war
caby, k tó ry  odbył się  w 
Pięczkowie.
* 27, 28, 29 m aja będzie 
czynny punkt rejestracji bez
robotnych w Urzędzie Gmi
ny w Nowym Mieście. Cały 
czas czynny jes t natom iast 
G m inny Punkt Inform acji 
Europejskiej.

Inwestycja rozpoczęta
Trwają już prace przy budowie sieci kanalizacyj

nej w Chociczy i Teresie.

Przetarg na w ykonanie 
prac wygrała firma Bolesła
wa S p o c h a cz a  ze Ś rody  
Wlkp. Komisja przetargowa

funduszu Unii Europejskiej -  
SAPARD. N ow a sieć k a 
n a lizacy jna  będzie m iała 
długość 5 kilometrów, a na

P ogotla d o p isu je , w ięc p ra c e  p o su w a ją  się  zgodn ie  
z p la n em

wybrała tą  ofertę z trzech, 
k tó re  w płynęły . Inw esty 
cja, k tó ra  będzie  k o sz to 
wać 813 200 zł, je s t w spół
finansowana przez środki z

tym  o d c in k u  p o w s ta n ą  
c z te ry  p rz e p o m p o w n ie  
ścieków .

janki
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TEMAT MIESIĄCA

700 tysięcy długu
Mieszkańcy gminy Nowe Miasto są dłużni budżetowi gminy blisko 700 tys. zl. 

Za kwotę tą można by wybudować spory odcinek drogi czy kanalizacji. A dług 
narasta z roku na rok.

Kwoty jakie podajemy w 
dzisiejszym raporcie dotyczą 
trzech ostatnich lat. W na
szym artykule nie wzięliśmy 
pod uwagę kwoty odsetek, 
k tó ra  rów n ież  rośn ie  co 
roku. Czy gmina jest w sta
nie ten dług odzyskać? Staw
ki podatków i opłat w naszej 
gminie sąjedne z najniższych 
w' okolicy. Co by było gdyby 
te kwoty dorównywały tym 
w Jarocinie czy Środzie?

Największe zaległości są 
w' płatności podatków. Na 
dzień 31 grudnia 2002 kwo
ta ta wynosiła 565 351 zł. 
Mieszkańcy gminy zalegająz 
płatnością podatku od nieru
chomości na kwotę 339 234 
zł, podatku rolnego 156 791 
zł, a od środków transporto- 
W'ych 66 976 zł. Na koniec
2001 roku zaległości podat
kowa wyniosły łącznie 407 
843 zł. Również tu najwięk
sze zaległości mieli płatnicy 
podatku od nieruchomości 
(220 159 zł), podatku rolne
go (142 489 zł) i od środków 
transportowych (38 795 zł). 
Natomiast zaległości podat
kowe za rok 2000 wyniosły 
łącznie 368 927 zł. 162 348 
zł to kwota niezapłaconego 
podatku od nieruchomości, a 
126 066 zl to kwota zaległo
ści podatku rolnego. Zaległo
ści dotyczą zarów no osób 
prawnych jak  i fizycznych.

Przykładowo osoby prawne 
są  winni budżetowi gminy 
196 445 zł podatku od nieru
ch om ości (stan  na 
31.12.2002), a osoby fizycz
ne 142 789 zł tego podatku.

N iebezpiecznie  rośnie też 
kwota niezapłaconych opłat 
za ścieki, wodę i czynsze. W
2002 gmina nie otrzymała 65 
263 zł należnych opłat za 
w'odę, 30 882 zł za ścieki i 
35 096 zł opłaty za mieszka
nia. W 2001 roku kwota dłu
gu za korzystanie z wody 
wyniosła 51 292 zł, za ścieki 
22 616 zł, a z tytułu czynszy
27 821 zł. W roku 2000 zale
głości za wodę i ścieki wy
niosły łącznie 53 887 zł, a 
czynszy 21 722 zł.

Co może zrobić gmina z 
dłużnikami? Najpierw wysy
łane są  upomnienia. W ten 
sposób w roku 2002 udało się 
odzyskać 42 158 zl opłat i 80

958 zł podatków. Jeżeli upo
mnienia nie przynoszą skut
ku wysyłane są  tytuły wy
konawcze, a w sprawę anga
żowany jest także urząd skar
bowy. Pamiętajmy jednak, że

wysyłając np.: upomnienie 
gmina również ponosi koszty'.

Czy sąjakieś szanse na to 
aby odzyskać należne gminie 
pieniądze?

Michał Jankowiak

Czy uważają Państwo, że 
gm ina pow in n a  um orzyć  
podatki najbiedniejszym ? A 
m oże trzeba wzm ocnić p ro 
cedury, k tóre  sp ow odu ją  
zwrot zaległych opłat? Cze
kamy na Państwa opinie w 
te j spraw ie p o d  num erem  
telefonu 0 606 551 452 lub 
adresem e-mail: 
lokalne@ interia.pl.

Program obchodów 
Świąt Majowych 

&

1 m aja
godz. 7™ - zawody wędkar
skie -  spinningowe w' Lubrzu
o „Tytuł mistrza koła GUC 
Nowe Miasto”

2 maja
Wieczorny koncert rockowy 
w GOK-u

3 maja
godz. 10“ - w GOK-u dru
żynowe strażackie strzelanie 
z wiatrówki o puchar Preze
sa Zarządu Gminnego OSP

godz. I I 15- Święto Konsty
tucji 3 Maja
Uroczysta Msza Św. w Ko
ściele w Nowym Mieście z 
koncertem  chóru Dom ino 
Cantemus

godz. 12“  - Parafialne Ob
chody Dnia Strażaka w Dęb
nie poświęcenie figurki Św. 
Floriana patrona strażaków

godz. 18 "  - Majówka z oka
zji Dnia Strażaka przy straż
nicy OSP w Wolicy Koziej.

4 maja
Gminne Obchody Dnia Stra
żaka
* Zielony Rynek - zbiórka 
uliczna godz. 800
* pokaz sprzętu strażackie
go i bojowego
* turniej w strzelaniu z wia
trówki przy strażnicy w No
wym Mieście o nagrody Pre
zesa OSP Nowe Miasto
* przemarsz z orkiestrą dętą na 
uroczystąMszę Św. o godz. 1115
* po Mszy Św. przemarsz z 
orkiestrą dętą ulicami Nowe
go Miasta
* uroczysty koncert orkiestry 
dętej przy strażnicy OSP

Zaległości podatkowe na koniec poszczególnych lat

Rok Podatki łącznie Od nieruchomości Podatek rolny
2000 368 927 162 348 126 066
2001 407 833 220 159 142 489
2002 565 351 339 234 156 791

Wójt gminy Nowe Miasto nad Wartą 
Aleksander Podemski:

„ Wobec dłużników uruchamiane są stosowne pro
cedury. Są ludzie, którzy mają pieniądze, a z różnych 
względów zwlekają z zapłatą podatku. Oni najczę
ściej plącą podatek, ale wraz z odsetkami. Ja jednak  
coraz częściej spotykani się z sytuacją, że rodziny po  
prostu nie mają z czego zapłacić. W gm inie je s t  wy
sokie bezrobocie, ludzie nie mają pieniędzy na pod
stawowe potrzeby. Jest to z resztą problem  ogólno
polski, przez co tworzy się pewien zator płatniczy. ”
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Pracujemy dla dobra gminy
Wincenty Pawelczyk jest członkiem zarządu powiatu średzkiego. Jak postrzegana jest gmina Nowe 

Miasto w Środzie i czy znajdą się pieniądze na inwesty cje w naszej gminie -  o tyin z W. Pawelczykiem  
rozmawia Michał Jankowiak.

- Wiadomości: - Co dla gmi
ny Nowe Miasto chce zrobić 
członek zarządu powiatu  
średzkiego, sołtys Chociczy?
- W. Pawelczyk: - Najważ
niejszą inwestycją w gminie 
prowadzoną przez powiat bę
dzie rozbudowa szkoły w 
Nowym Mieście. Koncepcja 
ta je s t  ju ż  zaakceptow ana  
przez starostę Pawia Łuka
szewskiego. Ponadto chciał
bym aby wszystkie drogi po 
wiatowe w gminie Nowe Mia
sto były doprowadzone do w 
miarę dobrego stanu. W tym 
roku będzie to droga A lek
sandrów - Szypłów. Zdaję 
sobie sprawę, że możliwości 
finansow e p ow ia tu  n ie są 
duże, to jednak jakieś inwe
stycje w naszej gminie będą 
prowadzone.
- A jak  układa się  Panu 
w spółpraca z radnym i z 
gminy Nowe Miasto, którzy 
są w opozycyjnym wobec 
zarządu ugrupowaniu?
- Ja nie widzę tutaj żadnych 
podzia łów . W spółpraca z 
Zdzisław em  Jęd rzakiem  i 
Rom anem  Gawreckim je s t  
dobra. Pracujemy razem dla 
wspólnego dobra. W powie
cie nie widać wyraźnie po 
d zia łó w  na p a rtie , część  
uchwał, ja k  choćby budżet

powiatu, przechodzi jedno
głośnie.
- A współpraca z władzami 
gminy?
- Tutaj również nie ma pro
blemów. Wszelkie planowane 
inw estycje  są  z w ładzam i 
gminy konsultowane. Rozma
wiamy o planach i po trze
bach gminy z wójtem, sekre
tarz gminy i radnymi. Prze
cież część inwestycji nie mia
łaby nawet miejsca gdyby nie 
w spółpraca z gminą. Jako  
przykład trzeba tu podać roz
budowę nowomiejskiej szko
ły. Ta szkoła będzie przecież 
budowana na gruntach nale
żących do gminy.
- Czy jest jakaś szansa na 
zmniejszenie bezrobocia w 
naszym powiecie?
- Sytuacja je s t bardzo trud
na. Powiat otrzymał o pra
wie 100% więcej środków na 
ten cel niż przed  rokiem. Pie
niądze te natychmiast zosta- 
fy uruchomione na prace in
terwencyjne we wszystkich 
gminach, w tym także w No
wym Mieście. Będą też p ie
niądze na umowy stażowe. 
Wszystkie gm iny otrzymają 
środki proporcjonalnie do 
liczby mieszkańców.
- A co z Centrum Powiada
miania Ratunkowego, czy

zostanie ono w Środzie?
- Niestety najnowsze infor
macje mówią o tym, że Cen
trum pow stanie jed n a k  we 
Wrześni. Chcemy aby w Śro
dzie powstała filia  Centrum , 
z tym że koszty utrzymania w  
całości ponosić będzie p o 
wiat. W takim przypadku ra
czej nie ma mowy o podsta
cji karetki w Nowym Mieście. 
Po prostu nie ma na to p ie
niędzy.
- Powiat chce aby gm iny 
współfinansowały funkcjo
nowaniu promu w Dębnic? 
Czy to oznacza powolną li
kwidację promu?
- Nie. Starosta zwrócił się z 
prośbą o finansowanie pro
mu także przez gminy, w tym 
także przez gminę Nowe M ia
sto. Jednak w szyscy zdają  
sobie sprawę, że prom  jes t  
potrzebny i bardzo służy lo
kalnej społeczności. Ponad
to jes t to także atrakcja tury
styczna.
- Z jakimi problemami bo
ryka się aktualnie zarząd 
powiatu?
- Zarząd chce ja k  najszybciej 
uregulować sprawy płacowo
-  finansowe średzkiego szpi
tala i nie dopuścić do jeg o  
likwidacji. Trzeba także ja k  
najszybciej wznowić prace

przy  budow ie sali g im na
stycznej przy średzkim liceum.
- A czy sołtys Chociczy nie 
zapomina o swojej miejsco
wości?
- Nie. Już teraz mogę zdra
dzić, że najprawdopodobniej 
w 2004 roku w Chociczy od
będą się dożynki powiatowe. 
Wcześniej - 3 1  maja bieżą
cego roku -  festyn  z okazji 
Dnia Dziecka,
- Pełni Pan dużo funkcji 
społecznych, czy starcza na 
to wszystko czasu?
- Czasu jest coraz mniej. Na  
szczęście w niektórych spra
w ach w spiera  mnie m oja  
żona i ja k  tylko może to mi 
pomaga.
- Dziękuję za rozmowę.

Guciowe zawody
Tradycyjnie w kwietniu odbyły się zawody węd

karskie o tytuł mistrza Kola Polskiego Związku 
Wędkarskiego „GUĆ”

Wśród seniorów najlep- z im ierz  B aranow ski, a na
szy rezu lta t uzyskał M ie
czysław G niewowski, któ
ry zdobył aż 430 pkt zdo
byw ając cenny tytuł „m i
s trz a  k o ła ” . N a  d ru g im  
m iejscu uplasował się Ka-

trzecim  m iejscu Józef Kaź- 
m ierczak. Zaw ody zakoń
czyły  się  trad y cy jn ą  g ro 
chów ką.

janki 
zdjęcie PK
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„Sportowo-owocowo” po raz drugi
W ostatnią sobotę marca odbyła się druga część konkursu „Sportowo-owocowo” organizowanego przez 

Stowarzyszenie Promocji Zdrowia „Higiena” w Chociczy.

Tym razem na spotkanie 
zaproszono dzieci w wieku 
4-6 lat, które zostały podzie
lone na cztery współzawod
niczące ze sobą grupy. Dru
żyny oznaczone jabłuszkami 
w kolorach: żółtym, poma
rańczowym, zielonym i czer
wonym zmierzyły się w sali 
gimnastycznej chociczańskie- 
go gimnazjum. Mali zawod
nicy wzięli udział w szeregu 
konkurencji sportowych, w 
których liczyła się nie tylko 
sp raw ność  po jedynczych  
dzieci, ale także umiejętność 
współpracy i wiedza na te
mat zdrowego stylu życia.

Najwięcej emocji wzbu
dzały chyba konkurencje w 
których udział brały całe dru
żyny, jak gra w dwa ognie,

ny złożony z uczennic gim 
nazjum. W czasie pokazów' 
g im nastycznych ju ry  pod
liczyło punkty ze w szyst
kich  o śm iu  k o n k u ren c ji. 
O statecznie pierw sze m iej
sce zajął zespól zielonych 
jab łu sz e k , d ru g ie  z tak ą  
sam ą ilo śc ią  punktów  ze
sp o ły  ż ó łty c h  i c z e rw o 
nych, a trzec ie  pom arań
c z o w y c h . W n a g ro d ę  
wszystkie dzieci dostały po 
jabłku i jogurcie.

Gdyby nie prezes S to
w arzyszen ia  J. C ybulska- 
Priebe, wdeeprezes W. M i
kołajczak, a także: B. W in
k ler, .1. G rześk o w iak , L. 
Słomian, A. Matuszczak, E. 
Kropska, A. Sęk, K. Jędrze
jew ska, L. Pera, E. Jarosz,

czy przeciąganie liny (w któ
rym udział brali także opie
kunowie drużyn). Nie zabra
kło także powodów do śmie
chu, zwłaszcza podczas sla
lomu na gumowych piłkach 
rehabilitacyjnych, które nie 
zawsze chciały skręcać ra
zem z siedzącym i na nich 
dziećmi.

Po zakończeniu części 
k o n k u rso w e j d la  d z ie c i 
wystąpił zespól artystycz

A. Zaw adzka, M. Frączek, 
spo tkan ie  to nie m ogłoby 
się odbyć. Oczyw iście po
m o cą  w s łu ż y ło  o w iele 
wdęcej osób, w tym grupa 
gim zazjalistów  z Chociczy. 
W najbliższym  czasie w ła
śnie dla gimnazjalistów zor
ganizow ana zostanie trze
cia edycja „Sportowo-owo- 
cow'o” , tym razem w for
m ie wycieczki rowerowej.

bt

Dziewczyny daty pokaz swoich umiejętności akrobatycznych

Dzień Dziecka 
w Chociczy
Rada sołecka w Chociczy 

i Gminny Ośrodek Kultury w Nowym Mieście 
zapraszają wszystkich mieszkańców gminy 

na tradycyjny
festyn z okazji Dnia Dziecka.

Festyn w tym roku odbędzie się w sobotę,

31 maja, o godz. I500
na boisku sportowym  

przy Osiedlu 40-lecia w Chociczy. 
Zapewniamy moc atrakcji, niespodzianek dla dzieci 

i dorosłych. Jedną z nich będzie występ 
Holenderskiej grupy „De Slykstappers”.

Od godz. 19C0 przewidziana jest zabawa taneczna.

ZAPRASZAMY!!!
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Potyczki emerytów
13 kwietnia, w sali Gminnego Ośrodka Kultury, odbył się IV Powiatowy Turniej Sportowo -  Rekreacyjny 

Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów.

Do Nowego Miasla przy
były koła z gminy Krzykosy 
i D om inow a, gospodarze  
w ystaw ili dw ie drużyny. 
Członkowie kół rywalizowa
li w trzech konkurencjach: 
rzutkach, strzelaniu z w ia
trówki oraz rzutem ringo. 
Członkowie kół „pracowali” 
na punkty całego zespołu, or
ganizatorzy przyznawali tak
że nagrody indyw idualne. 
W śród kobiet zw yciężyła 
d rużyna  N ow ego M iasta  
(198 pkt), drugie miejsce za
jęło koło z Dominowa (165 
pkt), a trzecie koło z Krzy
kos (134 pkt). Indywidualnie 
najwięcej punktów zdobyła 
Kazimiera Pawelczyk (Now'e 
Miasto), druga była Kazimiera 
Dobosz (Dominowo), a trze
cie M ałgorzata  K m ieciak

(Nowe Miasto). Wśród męż
czyzn najlepsza okzała się 
drużyna z Nowego Miasta, 
która „zgarnęła" dwie pierw
sze nagrody. Trzecie miejsce 
wywalczyła drużyna Krzy
kos. W rywalizacji indywidu
alnej zwyciężył Marek Szaj- 
da (K rzykosy), drugi był 
K rzysztof Kmieciak (Nowe 
Miasto), a trzeci Krzysztof 
Szyszka (Nowe Miasto).Naj- 
lepsze drużyny, z rąk staro
sty Pawła Łukaszewskiego, 
otrzymały puchary.

Puchary ufundował staro
sta, a nagrody w kategoriach 
indywidualnych zakupił od
dział rejonowy PZERil w No
wym M ieście. Tradycyjnie 
wręczono także statuetki dla 
najlepszych strzelców z wia
trów ki. W śród m ężczyzn

najcelniejsze oko mial Krzysz
tof Szyszka (Nowe Miasto). 
Wśród pań wyrównana rywa
lizacja trwała do końca. Po 
dogrywce zwyciężyła jednak 
Kazimiera Pawelczyk. Statu
etki ufundował wójt gminy

Nowe Miasto oraz przewod
niczący oddziału PZERil w 
Nowym Mieście. Po trudach 
rywalizacji organizatorzy za
prosili wszystkich na smacz
ny posiłek.

M. Jankowiak

r

Ś p ie w a jm y  r a z e m
10 kwietnia w Gminnym Ośrodku Kultury' w Nowym Mieście odbył się VII Gminny Festiwal Piosenki 

Przedszkolnej Nowe Miasto 2003.

Udział w nim wzięło tylko
26 wykonaw ców  z p rzed 
szkola z Chociczy, Klęki, 
Chromca, Kolniczek i Nowe
go Miasta. Sala GOK-u wypeł
niona była po brzegi, gdyż na 
festiwalowe zmagania przyby
ły autobusami wszystkie dzie
ci z tych przedszkoli. Doping 
„swoich" był ogromny.

Piosenki w ykonaw ców  
oceniało jury w składzie Bro
nisław Hyżorek, Gabriela Ko
smala, Aleksandra Hyżorek. 
Dzieci najczęściej śpiewały o 
kotku i o wiośnie.

Jury przyznało wyróżnie
nia, wszystkim uczestnikom. 
Otrzymali oni także pamiąt
kowe dyplomy, nagrody i 
specjalne identyfikatory festi
walowe. Ponadto jury posta
nowiło, że Joanna i Magda

lena Szym endera, Pam ela 
Krzyżaniak, Natalia Kosmala 
i Joanna Wicijowska będą re
prezentow ały gminę Nowe 
Miasto podczas eliminacji re
jonowych do VII Wojewódz
kiego Festiw alu  Piosenki 
Przedszkolaków Czerwonak 
2003, 27 kwietnia w Środzie 
Wlkp. Życzymy im sukce
sów i przejścia do finału w 
Poznaniu.

W pięknej scenografii 
wiosennej festiwal prowadził 
dyr. GOK-u. „Gazeta Średz- 
ka”, która objęła patronatem 
medialny Festiwal, wszyst
kich uczestników obdarowa
ła upominkami świąteczny
mi.. Gminny Ośrodek Kultu
ry dziękuje „Gazecie Śrcdz- 
k iej” a także rodzicom  za 
przygotow anie swoich po

ciech. Osobne podziękowa
nie należą się wszystkim dzie
ciom za udział w Festiwalu 
oraz osobom  będącym  w 
jury. Bowiem ocena wystę
pów dzieci przedszkolnych 
należy do bardzo trudnych.

Piosenki zaprezentowane 
na VII Gminnym Festiwalu 
Piosenki Przedszkolnej zosta

ły nagrane w dźwiękowej 
technice cyfrowej. W związ- 
kuztym Gminny Ośrodek Kul
tury wyda płytę kompaktową 
którą wyróżnieni wykonawcy 
oraz wszystkie przedszkola 
otrzymają w prezencie.

Do zobaczenia na scenie 
w przyszłym roku.

(m k)

iíOCV;-'.
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Szkoła w rozbudowie
Starosta średzki Paweł Łukaszewski i zarząd powiatu wstępnie zaakceptowali rozbudowę szkoły w 

Nowym Mieście. Plan zakłada, że w Nowym Mieście powstanie pełnowymiarowa sala gimnasty czna.

Początki szkolnictw a
ponadgimnazjalnego
W roku 1999 zarząd gmi

ny w porozumieniu z zarzą
dem powiatu wyraził zgodę 
na pow stanie w szkole w 
Nowym Mieście filii Zespo
łu Szkół Zawodowych im.
H. Cegielskiego w Środzie. 
W ubiegłym roku pierwsi ab
solwenci szkoły zawodowej 
w Nowym Mieście opuścili 
miiry szkoły. Szkołę zawo
dow ą w Nowym  M ieście  
twrorzono przede wszystkim 
dla mieszkańców wsi, któ
rych nie stać na dojazdy do 
szkół w Środzie czy Jaroci
nie. Szkoła miała być bliżej 
ucznia, miała być bardziej 
bezpieczna i przyjazna dla 
uczniów. Pomysł się spraw
dzi! i na dzień dzisiejszy w 
czterech oddziałach „zawo
d ó w k i” uczy się  106 
uczniów. Później pojawił się 
pom ysł utworzenia w No- 
\\'ym M ieście szkoły śred
niej. Dużo o tym pomyśle 
d y sk u to w an o . N iek tó rzy  
pytali, stukając się w czoło: 
„liceum na wsi?” . DyrekLor 
Zdzisław Jędrzak odpowia
dał, „a dlaczego nie?”. We 
w rześniu 2002 utworzono 
jeden oddział liceum profilo
wanego, a także jeden tech
nikum wieczorowego. Idea 
ta sp o d o b a ła  się  tak że  
uczniom . A ktualnie w od
działach ponadgimnazjalnych 
uczą się 162 osoby, w tym
20 z poza powiatu średz
kiego. Do now om iejsk ie j 
szkoły przyszli uczniowie z 
Krzykos czy Książa Wlkp. 
Szkoła się rozwija.

Będzie ciasno
W budynku nowom iej- 

skiego gim nazjum  łącznie 
uczy się 418 uczniów'. M ają 
oni do dyspozycji 11 sal 
lekcyjnych, dwie sale kom 
p u te ro w e  i sa lę  g im n a 
styczną. N ie b rakuje wy
kw alifikow anego grona pe
dagogicznego. G im nazjali
ści oraz licealiści uczęsz
cza ją  na zajęcia  w godzi
nach  po ran n y ch . „Z aw o 
d ó w k i” i techn ikum  w ie 
czorow e zajęc ia  m ają po
południam i. Jednak zainte
resow anie liceum  i techni
kum  je s t  c o raz  w iększe. 
Prognozy zakładają, że licz
ba uczn iów  będzie  rosła. 
S tąd po jaw ił się  pom ysł, 
żeby rozbudow ać szkolę. 
Prognoza jak ą  przygotował 
dyrektor Jędrzak zakłada, 
że w yrastać będzie liczba 
oddziałów  w  liceum profi
lo w an y m , a w 2004  p o 
w stanie także liceum  uzu
pełn iające (w m iejsce tech
n ik u m  w ie c z o ro w e g o ) . 
W edług  p ro g n o zy , k tó rą  
opracow ano na podstaw ie 
w skaźników  dem ograficz
nych i aktualnego zain tere
so w a n ia  sz k o łą , w roku  
2005 w N ow ym  M ieśc ie  
m oże pow stać 12 oddzia
łów. Koncepcja rozbudowy 
szkoły pojawi ła się jeszcze 
przed wyboram i sam orzą
d o w y m i. Z. Ję d rz a k  nie 
ukrywa, że miał pewne oba
wy w zw iązku ze zm ianą 
władzy w powiecie. Jednak 
zarów no nowy starosta, jak 
i now a rada koncepcję  w 
pełni zaakceptowała.

Szkoła się rozrasta
Z planami rozbudowy za

poznał się już starosta Paweł 
Łukaszewski, wójt Aleksan
der Podemski, zarząd powia
tu, a także komisja edukacji 
rady powiatu. Wszyscy oni 
zapoznali się z koncepcją na 
m iejscu - w Nowym  M ie
ście. Bardzo szybko powstał 
plan rozbudowy, który przy
gotował -  za darmo -  absol
went nowomiejskiej szkoły 
Waldemar Szeszuła wraz z 
zespołem. Koncepcja zakła
da powstanie piętrowego bu
dynku dydaktycznego, duże
go holu i sali gimnastycznej. 
Do końca 2004 roku należy 
przygotow ać p e łn ą  do k u 
mentację rozbudowy i dopeł
nić wszelkich formalności. 
Plan zakłada, że w' 2005 roku 
rozpocznie się budow'a bu
dynku dydaktycznego. W 
budynku mieścić się będzie
10 sal lekcyjnych z zaple
czem sanitarnym. Początek

budowy sali gimnastycznej 
zaplanowano na rok 2007. 
Być może uda się wybudo
wać salę o wymiarach 40x20 
metrów. Z pew nością sala 
będzie posiadała miejsca dla 
widowni i zaplecze sanitarne. 
Po spotkaniu  w szkole w 
Nowym Mieście również sa
morząd gminny wyraził za
interesowanie tym, żeby hala 
była salą środowiskową, z 
której będą mogli korzystać 
w'szyscy mieszkańcy.

K oncepcja  rozbudow y 
szkoły robi wrażenie. Kiedy 
wszystko będzie już zapięte 
na ostatni guzik szkoła w 
Nowym M ieście spokojnie 
będzie mogła konkurować na 
rynku z tego typu placówka
mi w Jarocinie czy Środzie. 
Jednak  co n a jw ażn ie jsze  
uczniowie tej szkoły będą 
uczyć się w szkole o euro
pejskim standardzie.

Michał Jankowiak

rv\ i

Obok plan szkoły po  rozbudowie.
Numerem I oznaczono nową salę gimnastyczną, 
numerami 2 i 3 nowe budynki dydaktyczne
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Nasz człowiek w Brukseli
Absolwent nowomiejskiego szkoły 

Uniwersytet Brukselski.
Artur Hałas — na stale mieszka i pracuje w Belgii. Artur ukończy!

Artur Hatas spotkał się ze 
swoimi młodszymi kolega
mi w gimnazjum w Nowym 
Mieście. Absolwent nowo
m iejskiej szkoły zachęcał 
m łodych ludzi do uczenia 
s ię  języ k ó w . „Ja  po raz  
pierwszy spotkałem się z ję - 
zykiem francuskim w ja ro 
cińskim liceum. W pierw 
szej klasie  m iałem  ocenę 
dostateczną. Jednak m atu
rę zdałem ju ż  celu jąco” -  
mówił Artur.

A. Hałas opowiadał, że 
chodzi) na zajęcia z francu
skiego także do innych klas. 
„Był okres, że w ciągu ty
godnia miałem  jedenaście  
godzin tego przedmiotu. Ale 
to przyniosło spodziewany 
e fek t” -  w spom ina Artur. 
A rtur Hałas bardzo pozy
tywnie w ypow iadał się na

tem at pracy w wolontaria
cie. W łaśnie w czasie pra
cy jak o  w o lo n tariu sz  dla 
UNESCO, w oazie na gra
nicy algiersko -  tunezyjskiej 
wpadł na pomysł studiów w 
Brukseli. W 2000 roku zo
staje przyjęty na przedostat
ni rok nauk politycznych na 
Uniwersytecie Brukselskim. 
Od września 2002 roku pra
cuje w b iurze K rajow ego 
Związku Kółek i Organiza
cji Rolniczych w Brukseli. 
Jak sam mówi jest am basa
dorem polskiego rolnictwa 
w Unii Europejskiej.

P o d c z as  sp o tk a n ia  z 
m łodzieżą Artur pozytywnie 
wypowiada się o samej Unii. 
„K iedy  w stąp im y  ju ż  do 
Unii, najważniejsze będzie w 
jaki sposób wykorzystamy 
otrzym ane środki. Mam na

dzieję, że Polska nie zm ar
nuje swojej szansy” -  mówi 
Artur Hałas. Artur przyzna
je się, że marzy o pracy w 
Parlam encie Europejskim . 
M imo naw ału  p racy  ro z 
począł jeszcze studia, w try
bie wieczorowym w insty

tucie Studiów Europejskich 
w Brukseli. Podczas wizy
ty w nowomiejskim gimna
zjum Artur zapozna) się z 
planami rozbudowy szkoły 
i obiecał, że pomoże szukać 
funduszy na ten cel.

M.Jankowiak

Powiat średzki jest za Unią
13 kwietnia na terenie całego powiatu średzkiego przeprowadzono prarefe- 

rendum na temat wstąpienia Polski do Unii Europejskiej.

Łącznie w całym powie
cie ankietę wypełniło ponad 
4800 osób. Ankietowani od
powiadali na pytania: „Czy 
jesteś za przystąpieniem Pol
ski do Unii Europejskiej?”, 
„Jaka jest Twoja wiedza na 
temat UE?”, „Skąd czerpiesz 
informację na tem at UE?” 
Ankieterzy trafili do każdej 
gminy powiatu średzkiego. 
Mieszkańcy powiatu w zde
cydowanej większości opo
wiedzieli się za przystąpie
niem naszego kraju do Unii. 
„Tak” odpowiedziało 66,31 % 
an k ie to w an y ch , „ n ie ” 
33,69%. Mieszkańcy gminy 
i m iasta Środa w 70,49%  
odpowiedzieli się za Unią, 
mieszkańcy gminy Krzykosy 
w 60,96% , Z an iem yśla  -  
65,61%, a Nowego Miasta 
65,59%. Jedynie większość

mieszkańców gminy Domi
nowo zagłosowała na „nie”. 
Tu przeciwko wejściu Polski 
do UE było 53,59% ankieto
wanych.

W naszej gminie w ankie
cie wzięło udział 898 mieszkań
ców. 27,28%  mieszkańców 
odpowiedziało, że ich wiedza 
na temat UE jest zadowalają
ca, 49,44% odpowiedziało, że 
częściowa, a 23,27%, że nie
zadowalająca. 30,96% miesz
kańców gminy Nowe Miasto 
czerpie wiedzę o Unii z prasy, 
21,05% z radio, a 48% z tele
wizji. Najwięcej przeciwników 
UE ma ponad 66 lat. W tej gru
pie wiekowej 43% mieszkań
ców opowiedziało się przeciw'- 
ko naszemu wejściu do UE. 
Osoby z przedziału wiekowe
go 18-25 lat w 66% są za wej
ściem Polski do Unii, również

Starosta Paweł Łukaszewski 
wypeinial ankietę na terenie 
naszej gminy

66% opowiedziało się na „tak” 
w przedziale wiekowym 26- 
40 i 41-65 lat.
Osoby, które mają wykształ
cenie podstaw ow e w 48% 
opowiedzieli się przeciwko 
Unii, mieszkańcy z wykształ
ceniem zawodowym są prze
ciwnikami Unii w 40%, z wy
kształceniem średnim w 32%, 
a z wykształceniem wyższym 
tylko w 21%,

M. Jankowiak

Holendrzy z wizytą
28 maja do naszej gmi

ny przyjedzic grupa Holen
drów z Blije. Wśród gości 
znajdzie się także zespół 
„De Slykstappers”.

Przyjazd gości z Holandii 
planowany jest na godzinę 
1900. 1 łolendrzy spać będą w 
domach mieszkańców naszej 
gminy. W czwartek, 29 maja, 
planowany jest wyjazd do 
Koszut i Środy, goście wy
stąpią także w Ośrodku Kul
tury w Środzie. Na 30 maja 
zaplanowano wyjazd do Ja
roc ina , a także w izytę w 
Domu Samopomocy w Dęb
nie. Grupa „De Slykstappers” 
wystąpi także w Żerkowie. 
Dzień później goście wezmą 
udział w festynie z okazji 
Dnia Dziecka w Chociczy. 1 
czerwca, w godzinach po
rannych, goście opuszczą 
naszą gminę.

janki
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Pytania o Unię
1. Czy Unia Europejska regu
luje wysokość emerytur, rent 
lub świadczeń socjalnych?
Unia Europejska nie wprowa
dziła systemu emerytur, rent 
i świadczeń socjalnych; spra
wy te reg u lu ją  pań stw a  
członkowskie. To oznacza, że 
system socjalny obowiązują
cy w danym państwie zależy 
wyłącznie od jego wewnętrz
nych regulacji. Unia Europej
ska nie ustala też odgórnie 
płac minimalnych czy mini
mum socjalnego. Państw a 
zachowują prawo do tworze
n ia  w łasnych  system ów  
ubezpieczeń społecznych, 
określania wysokości skła
dek i świadczeń, warunków 
ich nabywania, ustalania wie
ku emerytalnego itp.
2. Jakie są szanse polskiej 
młodzieży na europejskim  
rynku pracy?

Integracja Polski z Unią 
Europejską oznacza dla pol
skich uczniów i studentów 
zupełnie nowe możliwo
ści nauki i studiow ania za 
granicą. Po pierwsze, Pola
cy będą traktowani tak jak  
wszyscy inni obywatele UE. 
Będą mieli prawo do tych 
samych stypendiów i zapo
móg. Studia na uczelniach 
państwowych są  darm owe 
w wielu unijnych krajach ist
nieją jedynie opłaty wpisowe.
3. Czy po wejściu Polski do 
UE obywatele polscy będą 
jednocześnie obywatelami 
Unii Europejskiej?
Każdy, kto ma obywatelstwo 
k tó regoko lw iek  z państw  
członkowskich Unii Europej
skiej, staje się jednocześnie 
obywatelem UE, nie tracąc 
przy tym obywatelstwa wła
snego państwa. Tak, więc 
Polacy w chwili przystąpie
nia naszego kraju do UE staną 
się jednocześnie obywatela
mi Unii Europejskiej.
4. Czy z Unii Europejskiej

można wystąpić?
Choć traktat o UE nie zawie
ra wprost artykułu o wystą
pieniu członka, możliwość 
taka wynika z prawa między
n aro d o w eg o  (K onw encja  
Wiedeńska). Zapis o możli
wości opuszczania Unii naj
prawdopodobniej znajduje się 
w jej przyszłym  Traktacie 
Konstytucyjnym, nad którym 
debetuje Konwent Europejski
-  także z udziałem Polaków.
5. Czy rolnicy w Unii otrzy
mają wcześniejsze emery
tury?
W Unii Europejskiej rolnik 
może otrzymać emeryturę już 
po ukończeniu 55 roku życia, 
pod warunkiem, że wydzier
żawi lub sprzeda swoją zie
mię, którą uprawiał, przez, 
co najmniej 10 lat. Jest to 
wcześniejsza emerytura, na 
normalną unijni rolnicy mogą 
przejść po ukończeniu 70 lat. 
W cześn ie jsza  em ery tu ra  
może mieć formę jednorazo
wej wypłaty w wysokości do 
14.490 euro (ok. 59.000zł) i 
905,6 euro (ok. 3.700 zł) za 
każdy h ek ta r, ale nic więcej 
niż 36.225 (ok. 148.000 zl) 
za cale gospodarstwo. Może 
to być p łacone rocznie w 
w ysokości do 4.830 euro 
(ok. 19,380 zl) i za każdy 
hektar 301,9 (ok. 1,250 zł), 
łącznie sumy te nie mogą być 
większe niż 12.075 euro (ok.
49,500 zł) na gospodarstwo. 
Świadczenia z tytułu wcze
śniejszej emerytury mogą być 
w y p łacan e  m aksym aln ie  
przez 10 lat, nie dłużej jed
nak do osiągnięcia 75 roku 
życia przez rolnika.
6. Czy będą dotacje do pa
liw i środków ochrony ro
ślin dla rolników po wejściu 
Polski do UE?
Chociaż w UE nie ma dopłat 
do paliw i środków ochrony 
roślin to w Polsce przez pe
wien czas będą nadal stoso

wane. Nie będzie natomiast 
możliwe uzyskanie dopłat do 
oprocentowania kredytu za 
zakup rzeczowych środków 
p ro d u k c ji także środków  
ochrony roślin. Można jed 
nak ubiegać się o dofinanso
wanie ich zakupu ze środków 
przeznaczonych na rozwój 
wsi i obszarów  wiejskich. 
Należy wtedy przedstaw ić 
plan rozwoju gospodarstwa 
i uzasadnić zakup środków 
w ramach tego planu.
7. Czy rolnicy będą korzy
stać z obniżonych składek 
KRUS?
Z Kasy Rolniczego Ubezpie
czenia Społecznego może 
korzystać każdy, kto posia
da i co najm niej od roku 
uprawia 1 ha ziemi rolnej. 
Wydłużony zostanie - do 3 lat
- okres, po którym osoba, 
która kupiła ziemię rolną , 
będzie mogła ubezpieczyć się 
w KRUS. Ci z ubezpieczo
nych, którzy prowadzą dzia
łalność gospodarczą , będą 
m usieli p łac ić  p o d w ó jn ą  
składkę, czyli około 430 zł na 
kwartał -  wzrost składki nie 
wpłynie na późniejsze świad
czenia.
W myśl tej nowelizacji usta
wy w KRUS nie będą mogli 
ubezpieczać się domownicy 
(osoby spokrewnione i za
mieszkujące z rolnikiem, któ
re nieodpłatnie pomagają mu 
w prow adzeniu gospodar
stwa), którzy prowadzą dzia
łalność gospodarczą.

Pytania i odpowiedzi 
op raco w ały  p raco w n ice  
Gminnego Punktu Informa
cji Europejskiej w Nowym 
Mieście.
Przypominamy, że punkt ten 
mieści się w' Urzędzie Gmi
ny w Now ym  M ieście, w 
godz. 700 -  1500. Informację
o Unii Europejskiej uzyskamy 
w pokoju nr 8, na pierwszym 
piętrze Urzędu.

Nowości o Unii 
Europejskiej 
w bibliotece

W b ib lio tec e  n o w o 
m iejskiej znaleźć można 
trzydzieści tytułów książek
o Unii Europejskiej. W cią
gu ostatniego roku przy
były następujące :

Jan G alster, Z bigniew  
W itkowski. Kom pendium  
wiedzy o Unii Europejskiej. - 
Dom Organizatora, 2002 

Dick Leonard. Przewod
nik po Unii Europejskiej. Wyd. 
2. -  Studio Ernka, 2002 

Abp Henryk J. Muszyń
ski. Europa ducha : chrześci
jańska wizja fundamentów 
jedności europejskiej. - Pry
m asow skie W ydawnictwo 
GAUDENTINUM, 2002 

Krzysztof Ruchniewicz, 
Jan Olszewski. Edukacja eu
ropejska : Europa daleka czy 
bliska? -  Polskie Przedsię
biorstwo Wydawnictw Kar
tograficznych, 2002

Standardy europejskie. 
Praca zbiorowa pod red. Zbi
gniewa Czachóra- Atla 2,2001 

Ponadto biblioteka udo
s tępn ia  m ateria ły  p rzek a
zane przez C entrum  Info r
m acji Europejskiej w Po
z n an iu , m .in . cy k le  w y 
daw nictw : Prawo Unii E u
r o p e js k ie j  na co  d z ie ń , 
Państw a zjednoczonej E u
ropy, b ro szu ry  K om itetu  
In te g ra c ji  E u ro p e jsk ie j ,  
np. U nia E uropejska : in 
fo rm a to r  o p ro g ra m a c h  
pom ocow ych, Unia E uro
p e jsk a  : in fo rm a to r  d la  
przedsiębiorców , Unia Eu
ro p ejska  : inform ator dla 
m łodzieży, Unia E uropej
ska: in fo rm ato r o och ro 
nie środow iska.

Zachęcam y w szystkich 
do korzystania ze zbiorów 
nowomiejskiej biblioteki.

hc
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* 21 marca w Boguszynie 
kierujący samochodem nis
san nie dostosował prędko
ści do panujących warunków 
jazdy i wjechał do rowu.
* Jedna osoba zmarła, a sie
dem było rannych w wypad
ku jaki miał miejsce 30 mar
ca w Wolicy Pustej. Kierują
cy vo!kswagenem transpor
terem zjechał nagle na lewy

pas ruchu, zjechał z jezdni i 
uderzy! w drzewo. W aucie 
jechało osiem osób.
* 9 kwietnia około godz. 9“  
w Wolicy Nowej kierująca 
citroenem  nie dostosowała 
prędkości do panu jących  
warunków jazdy, zjechała z 
jezdni i doprowadziła do wy
wrócenia pojazdu.
* 10 kwietnia o godz. 830 w 
Nowym Mieście zderzyły się 
samochody daewoo tico i Fiat
126 p.
* 12 kwietnia w Klęce pie
szy na oznakowanym przej
ściu wszedł pod samochód 
opel astra.
* 20 kwietnia, na trasie Cho
cicza -  Rogusko, kierujący 
samochodem renault mega- 
ne z nieustalonych przyczyn 
zjechał na prawe pobocze i 
uderzył w drzewo. 45-letni 
kierowca pojazdu zginął na 
miejscu.

„Sto la t” w Chwalęcinie
1 kwietnia Franciszka Dominiczak z Chwalęcina 

obchodziła setne urodziny!

Z ksiąg
Urzędu

Stanu Cywilnego
U R O D Z E N IA

D om inika Paw lak 
Piotr N iczke 
K laudia Foch 
K a c p e r  S ta n is ła w ia k  
D am ian W agner
W ik to r ia  M a z u re k  W o lic a  N o w a

Z G O N Y
Franciszek M isiak I. 69 
S tan isław a P rzy b y lsk a  1. 84 
Zdzisław  R ogoziński I. 53

Kolniczki 
Jadw igów  

W olica Kozia 
C hocicza 
C hocicza

Klęka 
N ow e M iasto  

_________Klęka

Rozśpiewani harcerze
5 kwietnia w Miejskim Ośrodku Kultury w Śro

dzie Wielkopolskiej odbył się III Festiwal Piosen
ki Zuchowej i Harcerskiej.

Na Festiwalu wystąpili skie” drugie miejsce zajęli 
reprezentanci grom ad zu- „N adw arcianie” z Nowego 
chowych i drużyn harcer- Miasta. Gratulujemy, 
skich średzkiego Hufca. W
kategorii „drużyny harcer- M.F.

Z okazji urodzin panią 
Franciszę odwiedzili zżycze- 
niami i kwiatam i starosta  
średzki Paweł Łukaszewski, 
wójt Aleksander Podemski 
oraz kierownik średzkiego 
KRUS-u Mirosława Katarzy
na Kaźmierczak. Życzenia 
przysłał także premier RP -  
Leszek Miller.

Franciszka Dom iniczak 
od u rodzen ia  m ieszka  w

Chwalęcinie. Opiekuje się 
n ią  s io s trz en ica  Jadw iga 
Wójt. Pytana o receptę na 
długie życie Pani Francisz
ka odpowiada, że nie zale
ży to od człow ieka, ale o 
tym  w szystk im  decyduje  
Pan Bóg.

S z a co w n e j ju b i la tc e  
życzymy długich lat życia 
i zdrowia!

janki
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Bezpieczeństwo w gminie
Czy wzrasta przestępczość w gminie Nowe Miasto? 

nie gminy? Policja przedstawiła nam swoje statystyki.
Jakich przestępstw odnotowano najwięcej na tere-

Koimenda Powiatowa Po- 
licji w Środzie obejm uje  
swym zasięgiem pięć gmin. 
Najistotniejszą rolę, bezpo
średnio kreującąpoziom bez
pieczeństwa publicznego na 
terenie gminy, ma obecność 
policjantów służb munduro
wych Posterunku Policji w 
Nowym Mieście oraz poli
cjantów ogniwa Patrolowo -  
Interwencyjnego i Policji Są
dowej w Środzie.
W roku 2002 policjanci za
trzymali 91 osób na „gorą
cym uczynku” lub w bezpo
średnim pościgu po jego po
pełnieniu. Na terenie gminy 
Nowe Miasto w 2002 roku:

-wykonano 127 interwencji, 
z czego 98% to interwencje 
domowe,
- legitymowano 4862 osób 
(m ieszkańców powiatu jest 
ponad 28 tys.).
- łącznie nałożono 5775 man
datów karnych, z tego około 
7% na terenie naszej gminy.
- zastosowano 5335 pouczeń. 
W ubiegłym roku na drogach 
naszego powiatu wydarzyły 
się łącznie 572 zderzenia dro
gowe, z czego 139 to wy
padki drogowe, w których
10 osób poniosło śmierć, a 
216 doznało obrażeń ciała. Tu 
odnotow ano w zrost z po
równaniem  z 2001 r. o 66

osób. G łów ne przyczyny  
wypadków to nie udzielenie 
p ierw szeństw a przejazdu, 
niedostosowanie prędkości 
do warunków ruchu, niepra
widłowe wyprzedzanie, wy
mijanie i omijanie. Nietrzeź
wi uczestnicy ruchu spowo
dowali 16 wypadków.

Porów nując  s ta tystyk i
2001 i 2002 roku odnotować 
należy pozytywne tendencje, 
do których należy zaliczyć 
zwiększenie wskaźnika wy
k ryw alności do poz iom u 
74,6%, spadek ilości prze
stępstw w takich kategoriach 
ja bójka, pobicie, rozbój i kra
dzież z włamaniem. Wzrasta

nadal liczba wypadków i ko
lizji drogowych, szczególnie 
na drodze nr 11.

Przewodniczący Rady 
Gminy Czesław Jarecki

Artykuł opracowany na 
podstawie sprawozdania z 
działalności Komendy Po
wiatowej Policji w Środzie, 
analizowanego na wspólnym 
posiedzeniu komisji Rady 
Gminy.

A czj’ Państwo czują się 
bezpiecznie w naszej gminie? 
Co można zrobić aby zwięk
szyć bezpieczeństwo ? Czeka
my na opinie także  w tej 
sprawie.

Nowi sołtysi
Zakończyły się zebrania sołeckie w gminie Now e 

Miasto. Mieszkańcy dwóch miejscowości wybrali 
nowych sołtysów.

Po zamknięciu ostatniego 
numeru WL odbyło się jesz
cze pięć zebrań. W Nowym 
Mieście ponownie wybrany 
został Janusz Wicijowski, w 
Michałowie Wojciech Kurza- 
jak, w Kruczynku -  Stefan 
Kominek, Komorzu -  Karol 
Węcławiak, a w Kruczynie 
Ludwik Bednarek. 
Największą frekwencję pod
czas zebrań odnotowano w 
Chociczy (85 osób) i w No
wym Mieście (70 osób). Jed
nak procentowo wygląda to 
trochę inaczej. Najliczniej na 
zebranie przybyli mieszkań
cy Kolniczek (37,8% upraw
nionych), Stramnic (34,7%), 
Wolicy Koziej (34,3%) i Ko
morzy (31%). Stuprocento
wym poparciem  p odczas 
wyborów może pochw alić 
się tylko jeden sołtys -  Fran
ciszek Lisiak. Na sołtysa Ro
guska  g ło sow ało  100% 
mieszkańców obecnych na

zebraniu, czyli osiem osób. 
Wojciech Kurzajak otrzymał 
96% poparcia, Jan Motyl -  
95,31% , W incenty Paw el
czyk 95,29%, a Stefan Ko
minek -  94,73% głosów. 
Podczas zebrań wybierano 
także członków rad sołec
kich. Na 55 członków  22 
osoby to członkowie „sta
rych” rad soleckich. Nie ule
gły zmianie rady soleckie w 
Wolicy Koziej, Michałowie, 
Radlińcu i Rogusku. Nowe 
rady w 100% zmieniły się 
natomiast w Boguszynie, Klę- 
ce, Boguszynku, Wolicy Pu
stej, Szypłow ie i Nowym  
Mieście. Do rad sołeckich 
kandydowało 87 osób. 
Frekw encja na zebraniach 
wiejskich, w porównaniu z 
rokiem 1999, wzrosła o po
nad 5%.

Czesław Jarecki 
M ichał Jankowiak

Mirosława Tomczak -  nowy 
sołtys Dębna. Jest rencistka, 
ma wykształcenie średnie. 
Pro wadzi małe gospodarstwo 
ro lne. J e s t  m ę ża tk ą  m a  
czwórkę dzieci.

A rtur Telega -  nowy sołtys 
Szypłowa. M a 26 lat, jes t stu
dentem  W SSE  w Środzie. 
Prowadzi własne gospodar
stwo rolne. Kawaler.

Wycięte
topole
12 kwietnia stojące  

w K olniczkach od po
nad 40 lat topole zosta
ły w'ycięte.

T o p o le  w y c ię to , za 
z g o d ą  w ó jta  g m in y , na 
prośbę m ieszkańców. Przy 
p ra c a c h  p o rz ą d k o w y c h  
oraz  w ycince drzew  przy 
placu zabaw wyróżnili się: 
S tanisław  Tomczak, K azi
m ie rz  Jó ze fiak , T adeusz 
B ednarek , Tom asz Ja rec 
ki, M arian W osiński, Artur 
Tomczak, a także członek 
rad y  so łe c k ie j  G a b rie la  
Bednarek.

Według zgodnej opinii 
w ie lu  postro n n y ch  osób, 
w ieś po w yborach so łec 
kich zaczyna zm ieniać się 
na lepsze, do czego przy
czyniają się sami mieszkań
cy. Oby tak dalej!

Czesław Jarecki
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L isty  do  r ed a k c ji
Odpowiadając na arty

kuł: Czy Nowe M iasto od
zyska prawa miejskie? Zde
cydowanie opowiadam się, 
ze  ta k i W tym  m ie jscu  
chciałbym nawiązać do hi
storii: otóż lokalizacja N o
wego M iasta nastąpiła  2 
p a źd z ie rn ik a  1283 roku. 
K siążę Wielkopolski P rze
mysł II  wydał dekret, w któ
rym znalazła się pierw sza  
historyczna wzmianka o No
wym Mieście nad Wartą. Z  
okazji tej historycznej daty
28 i 29 V I1983 roku zorga

nizow ano uroczysty fes tyn  
G a ze ty  P o z n a ń s k ie j  z 
udziałem zaproszonych g o 
śc i: m .in . a k to ra  M a rka  
P erep eczko  („ Ja n o sik" ), 
Czesława Kalisza (redakto
ra sportowego), Wojciecha 
Lazarka (trenera p iłkarzy  
LE C H  Poznań) obecni byli 
także p iłkarze  tego klubu. 
Odbyły się  mecze dzienni
karzy  z reprezentacją N o
w ego M iasta, w ystępy ze 
społu C hociczanie i p iękna  
za b a w a  z w ia n ka m i. To 
dzia ło  się  20 lat temu czyli

z  okazji 700 -  łecia N ow e
go Miasta.

W tym miejscu chciałbym  
gorąco zachęcić do obcho
dów  720 ro czn icy  w tym  
roku. Zważywszy, że Poznań 
nasza stołeczna stolica wiel
kopolski w bieżącym roku 
ma tylko 30 la t w ięcej od  
naszej miejscowości. Patrząc 
w przyszłość to uważam, jako
55 le tn i m ie szk a n ie c  te j  
miejscowości, że za rok t. j. 
po 70 latach pozbaw ien ia  
praw miejskich (Nowe M ia
sto straciło praw a miejskie

w 1934r.) doczekam się utra
conych praw. Uważam, że 
Nowe Miasto ja k  sama na
zwa wskazuje powinno być 
miastem. To przyczyniło by 
się do bardziej dynamiczne
go rozwoju miasta i gminy. 
W tym miejscu gorąco ape
luję do pana Wójta gminy i 
władz samorządowych o sku
teczne zajęcie stanowiska w 
tym historycznym temacie. 
Przesyłam serdeczne pozdro
wienia dla redakcji W.L.

Lech Florczak

Niemiecka 
wizyta

1 maja naszą gminę od
wiedzą goście z niemieckie
go Verstenbergsgreulh.

G oście, na czele z bu r
mistrzem  Rudolfem M ulle
rem , w p ierw szym  dniu  
w izyty zw iedzą m iędzy in 
nymi zaklądy P h y to p h ar
mu w K lęce oraz g o sp o 
d a rstw o  ag ro tu ry s ty c zn e  
w Wolicy Koziej.

Plan wizyty zakłada tak
że zwiedzanie gimnazjum w 
Nowym  M ieście (p rzypo
mnijmy, że Niemcy ufundo
wali farbę na malowanie tej 
szkoły), a także udział w fe
stynach majowych. Goście 
opuszczą nasz kraj 4 maja.

janki

Informacje dotyczące odpłatności za 
korzystanie z kortów tenisowych i bo
iska do koszykówki w Nowym Mieście.

I. Korty tenisowe:
1. Bilety normalne -  10 zł za 
godzinę
2. Bilety ulgowe:
a) młodzież ucząca się - 6 z)
b) dzieci (szkoła podstawo
wa i gimnazjum) - 4 zł 
Przy stosowaniu ulg nie ma 
możliwości rezerwacji kor
tów
11. Boisko do koszykówki:
1. Wynajęcie boiska -  10 zł 
za godzinę
2. Wynajęcie ? boiska -  5 zł

Dla dzieci i młodzieży in
dywidualne korzystanie z bo
iska i ze ścianki treningowej 
jest darmowe. Istnieje rów

nież m ożliw ość uzyskania 
przez młodzież darmowego 
biletu w zamian za pracę na 
rzecz Ośrodka Sportowo -  
Rekreacyjnego. Na terenie 
Ośrodka można iw n ie ż  wy
pożyczyć sprzęt sportowy. 
Całość środków uzyskanych 
z wynajmu kortów i boiska 
przeznaczona jest na utrzy
manie tych obiektów.

W sezonie 2003 opieku
nem i gospodarzem odpowie- 
dzia lnym  za u trzy m an ie  
ob iek tu  je s t  Szym on K a
sprzyk zam ieszkały w N o
wym Mieście, tel. 287-46-26 
lub (0)604-568- 674.

Chwalęcin 
na „NIE”

308 osób wzięło udział w 
mini-referendum dotyczą
cym wstąpienia Polski do 
Unii Europejskiej.

Prareferenduin  zostało 
zorganizowane na stacji ben
zynowej w Chwalęcinie, w 
dniach 1-12 kwietnia. Głosu
jący odpowiadali najedno py
tanie: „Czy jesteś za przystą
pieniem Polski do Unii Euro
p e jsk ie j?” W g łosow aniu  
wzięło udział 308 osób. Na 
„tak" odpowiedziały 143 oso
by (47%), na „nie” 163 oso
by (53%). Sondaż zorganizo
wał Wiesław Wicijowski przy 
w sp ó łp racy  z G m innym  
Punktem Informacji Europej
skiej i wójtem Aleksandrem 
Podemskim.

janki

Ogłoszenia Drobne WIADOMOŚCI

Sprzedam działkę w Chociczy, 
rozpoczęta budowa, tel. 864- 
04-41 lub (0)502-035-751.

Do wynajęcia lokal w Domu I Treść ogłoszenia: I
Strażaka w Pięczkowie. In- | |
formacja tel. 285 15 91. | _____________________________________________________ |

Oddam w dobre ręce 3 mie- j J
sięcznąsuczkę (mały kundel) , --------------------------------------------------------------------------------- .
tel.287-50-56. J__________________________________ j

Bezpłatne ogłoszenia przyjm ujem y I Imię j Nazwisko (do w iadom ości redakcji):_____________________ _]
do 20 dnia każdego miesiąca

Lr—  _______ __________ J

Sprzedam meblościankę. Stan 
idealny, cena do uzgodnienia, 
tel. 287-56-50, po godz. 1700.
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Radni udzielili absolutorium
Podczas sesji rady gminy Nowe Miasto, która odbyła się 24 kwietnia, radni postanowili jednogłośnie 

udzielić absolutorium wójtowi za wykonanie budżetu w roku 2002. Prezentujemy szczegółowo jak przedsta
wiają się dochody i wydatki gminy.

Dochody gminy w roku
2002 wyniosły ponad 13 mi
lionów  zło tych. D ochody 
gminy to przede wszystkim 
wpływy z subwencji ogólnej, 
w roku 2002 część oświato
wa subwencji zamknęła się 
kwotą 5 179 127 zł i była 
wyższa w porównaniu z ro
kiem 2001 o ponad 900 tys. 
zł. Wpływy z tytułu dotacji 
na zadania zlecone to kwota 
1 0 67 789 zł, podatki rolne, 
od nieruchomości i środków 
transportow ych przyniosły 
gminie ponad 2 miliony zł 
dochodu. I 419 197 zl to 
wpływ'y z udziału w podat
kach stanowiących dochód 
budżetu państwa.
Łącznie wydatki gminy wy
niosły 13 347 818 zł. Na ko

niec roku 2002 pozostała nad
wyżka budżetowa w wyso
kości 1 137 832 zł. Na dzień
31 grudnia gmina nie posia
dała żadnych zobowiązań. 
W ażniejsze inw estycje  w 
gminie w roku 2002:
- budow a drogi D ębno -  
Lgów 300 551 zł
- budowa ul. Ogrodowej i Krót
kiej w Chociczy 326 227 zl

- budowa drogi w Kruczyn- 
ku 183 356 zł
- budowa drogi Kolniczki -  
Szypłów 57 455 zł
- budowa ul. Sosnowej w 
Nowym Mieście 176 715 zł
- budow a ul. D ębow ej w 
N0 W71T1 Mieście 121 789 zł
- dyw anik  a sfa lto w y  do 
szkoły w Klęce 66 645 zł
- ciąg pieszo -  rowerowy z

Nowego Miasta do Klęki 78 
610 zł
- budowa i wyposażenie sali 
gimnastycznej w Chociczy 
318 037’zł
- w iaty przystankow e -  9 
szt. 41 358 zł.

Przewodniczący Rady 
Gminy Czesław Jarecki

Poniższa tabela przedstawia jak wyglądała struktura wydatków' gminy.
2001 2002

Oświata, edukacja, opieka wychowawcza 6417080 6 713 585
Opieka społeczna, ochrona zdrowia 1 789 619 1 896 583
Transport i łączność 202 385 1 538 349
Administracja publiczna 1 002 765 1 089 322
Gospodarka mieszkaniowa, gosp. komunalna 894 916 1 050 487
Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 443 992 451 769
Wytwarzanie i zaopatrywanie w wodę 230 879 341 747
Rolnictwo 51 928 105 434

Atomowy wykład
W środę 9 kwietnia w  czytelni biblioteki w No

wym Mieście nad Wartą odbyło się spotkanie z dr 
Stefanem Doerfferem na tcm at:„0 pokojowym wy
korzystaniu energii atomowej”.

kie elektrownie spalające wę
giel bardzo zanieczyszczają 
środowisko, powodując jego 
degradację. Mądre i bezpiecz
ne wykorzystanie energii ją 
drowej może w dużym stop
niu uratować naszą planetę.

Wcześniej-26 marca, od
było się spotkanie z Eugeniu
szem  Czarnym  na tem at 
„Nowe Miasto nad Wartą i 
okolice w' XIX w'ieku (o po
wstaniach i pracach organicz
nych)”

(km )

UWAGA!
Listy i ogłoszenia można 

składać 
w jednym z naszych 

miejsc kontaktowych:
- w sklepie B. Wilczyń
skiej w Nowym Mieście 
(ul. Poznańska 12)
- w biurze sołeckim w Chociczy
- w sekretariacie SP 

w Kolniczkach
- w czytelni Biblioteki 

w Nowym Mieście

Stefan Doerffer pochodzi 
z Klęki. Obecnie mieszka i pra
cuje w Kanadzie w instytucie 
naukowym zajmującym się 
budową i eksploatacją energii 
jądrowej. Kanada ma duże 
osiągnięcia w wykorzystaniu

energii jądrowej do celów po
kojowych. Dobrze wykorzy
stana energia atomowa, jak 
przekonywał dr Stefan Doerf
fer, nie stanowi zagrożenia dla 
człowieka a jest wręcz ko
rzystna dla środowiska. Wicl-
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Udany debiut UKS Chocicza
30 m arca 2003 roku w  P leszew ie odbyły się p ierw sze zaw ody trzeciej edycji W ESO ŁEK  CUP  

w taekw ondo. Są to O góln op olsk ie  Zaw ody Spraw n ościow e Dzieci do lat 13.

Do P le sz e w a  p rz y je 
chali zaw odnicy z czterna
stu  k lu b ó w . O g ó łem  w 
zm aganiach w zięło udział 
150 dzieci. Z adebiutow ali 
w n ich  re p re z e n ta n c i  
U c z n io w s k ie g o  K lu b u  
Spo rto w eg o  C h o c icza  w 
składzie: B anaszak Piotr, 
D em bski M ateu sz , F lor- 
kowski M ateusz, G oliński 
A rkadiusz, M ichalak B ar
tosz i Now icki A drian. Z a
w odn icy  z C h ociczy  o d 
nieśli dość duże sukcesy. 
1 tak: B artosz M ichalak w 
D ollyo -C hag i (k o p n ięc ie  
na czas) zajął piąte m iej
sce, a w T w io-A p-C hagi 
(wysokość kopnięcia) był 
czw arty. M ateusz D em b
ski przywiózł do domu zło

ty m edal zdobyty w' Twio- 
Ap-Chagi (w ysokość kop
nięcia). W Poom se (ukła
dy form alne) był piąty. W 
konkurencji Kyorugi (w al
ki pokazow e) A drian N o
wicki po bardzo w yrów na
nej walce pokonał zaw od
nika z B ydgoszczy i zdo
był złoty m edal. W Twio- 
Ap-Chagi był czwarty. Po 
p ierw szym  tu rn ie ju  UKS 
C h o c ic z a  za jm u je  ósm e 
m iejsce. N astępne zawody 
o d b ęd ą  się I cze rw ca  w 
K leszczew ie koło Kórnika.

Z a p ra sz a m y  w s z y s t 
kich chętnych do upraw ia
n ia  taek w o n d o . T ren ing i 
odbyw ają  się w sali gim 
nastycznej G im nazjum  w 
Chociczy. Prowadzi je  D a

r iu sz  W eso łek  w k ażd y  
w to rek  w g o d z in a c h  od 
1900 -  20°° (m łodsza gru
pa) i 2 0 00 - 2 1 00 (g ru p a  
starsza) oraz w p iątek  od 
16“  - 17™ (m łodsza gru
pa) 17°° -  1 8™ (grupa sta r
sza).
D z ię k i p rz y c h y ln o ś c i  
w ładz gm iny oraz dy rek to 
rów  chociczańsk ich  szkół 
d z ie c i i m ło d z ie ż  m oże  
czas w olny spędzać na za 
jęciach  sportow ych, a ro 
dzice nie m uszą m artw ić  
się o sw oje pociechy.

1 je szcze  jed n a , m oże 
na jw ażnie jsza  spraw a. Ci 
m ali z a w o d n ic y  r o z s ła 
w ia ją  C h o c ic zę  i gm inę  
Now e M iasto nad W artą. 
Poprzez kontakty z innymi

zaw odnikam i poznają róż
ne m iejscow ości i różnych 
ludzi. Porów nują warunki 
w jak ich  tren u ją  inni ko le
dzy. T renerzy, op iek u n o 
wie i zaw odnicy z innych 
k lubów  (np. B ydgoszcz, 
P isz , P u ła w y ) w ie d z ą  
g d z ie  leży  C h o c ic z a  i 
Nowe M iasto. M oże więc 
warto inwestować w dz ie
ci i m łodzież z UKS C ho
cicza, a tym samym pro
mować naszą gminę?

Dziękujemy Panu Tade
uszowi Siejakowi za ufun
dow anie słodyczy i napoi 
dla naszych zawodników. 
G ra tu lu jem y  uzyskanych 
w y n ik ó w  i czek am y  na 
dalsze sukcesy.

A.N.
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Ruszyła liga
Podobnie jak przed rokiem, dziewięć drużyn rozpoczęło rywalizację w Gmin

nej Amatorskiej Lidze Piłki Nożnej.

W rozgrywkach pojawiła 
się nowa drużyna z Wolicy 
Koziej, zabraknie natomiast 
piłkarzy z Kruczynka. Po
nadto  ryw alizow ać będą: 
Sokół Boguszyn, W esołek 
Chocicza, Orzeł Chromieć, 
Old Boys, LZS Boguszynek, 
Kruki K uczyn, LZS Szy- 
płów i Wielkopolska Korpo
racja Nowe Miasto. Zwięk
szyła się liczba boisk spor
towych, teraz m ecze będą 
m ogły być także rozgrywa

ne w Kruczynie, Chromcu 
i Szypłowie. M ecze prowa
dzić będzie sześciu sędziów: 
T ad eu sz  S zy m czak , 
K rz y sz to f  W aw rzy n iak , 
Ireneusz Janicki, Józef Ja
n ick i, M arek  S zukow sk i 
oraz  G rzegorz  Idkow iak. 
Podczas pierw szej kolejki 
spotkań w szyscy p iłkarze  
m inuta ciszy uczcili pamięć 
zmarłego niedawno członka 
zarządu Old Boys -  W iesła
wa Szulca.

Ze względu na planowa
ne rozgryw ki na szczeblu 
powiatowym, zarząd ligi po
s ta n o w ił ro z eg ra ć  ty lk o  
jed n ą  rundę. Ligi am ator
skie ro z ro s ły  s ię  na cały  
pow iat średzki. L igi takie 
funkcjonują ju ż  w Środzie, 
Z aniem yślu i Krzykosach. 
Po zakończeniu sezonu naj
lep sze  d ru ży n y  z każdej 
gminy będą rywalizować o 
tytuł mistrza powiatu

janki

Sukcesy uczniów 
z Klęki

U cz n io w ie  szk o ły  
podstaw owej w K lęce 
dotarli do finału rejono
wego w' unihokeju.

Uczniowie z Klęki zapre
zentowali się bardzo dobrze 
na turnieju w Śremie. Młodzi 
hokeiści pokonali gospodarzy 
3:0, przeciwników z Nowe
go Tomyśla 5:2 i Ostroroga 
3:0. Ulegli tylko Gułtowom 
1:4 i zajęli drugie miejsce pre
miowane awansem  do m i
strzo stw  W ielkopo lsk i. 
Wcześniej chłopcy z Klęki 
wygrali turniej powiatowy, a 
dziew czyny zajęły  trzecie 
miejsce.

_____________________janki

Terminarz rozgrywek Nowomiejskiej 
Ligi Piłkarskiej Rok 2003

4 maja
Old B o y s-O rze ł 
Wolica Pusta -  Sokół 
Szypłów -  Kruki 
Boguszynek -  Chocicza

(Chocicza; 14.00) 
(Boguszyn: 15.00) 
(Szypłów; 11.00) 
(Chocicza; 16.00)

Chocicza -  Orzeł 
Boguszynek -  Sokół 
Szypłów -  Old Boys 
Kruki -  Nowe Miasto

11 maja
Chocicza -  Wolica Pusta (Chocicza; 15.00)
Kruczyn -  Boguszynek (Kruczyn; 15.00)
Nowe Miasto -  Szypłów (Nowe Miasto; 15.00)
Sokół Old Boys (Boguszyn; 16.00)

18 maja
Szypłów - Orzeł (Szypłów; 11.00)
Wolica Pusta -  Old Boys (Chocicza; 13.00)
Boguszynek -  Nowe Miasto (Boguszyn; 14.00) 
Chocicza -  Kruki (Chocicza; 15.00)

25 maja
Orzeł -  Boguszynek (Chromieć; 15.00)
Nowe Miasto -  Chocicza (Nowe Miasto; 15.00)
Kruki -  Wolica Pusta (Kruczyn; 15.00)
Sokó! -  Szypłów (Boguszyn; 15.00)

1 czerwca
(Chocicza; 15.00) 
(Boguszyn; 15.00) 
(Szypłów; 13.00) 
(Kruczyn; 15.00)

8 czerwca
O rzeł-K ruk i (Chromieć; 15.00)
Nowe Miasto -  Wolica Pusta (Nowe Miasto; 15.00) 
Sokół -  Chocicza (Boguszyn; 16.00)
Old Boys -  Boguszynek (Chocicza; 14.00)

15 czerwca
Nowe Miasto -  Orzeł (Nowe Miasto; 15.00)
Chocicza -  Old Boys (Chocicza; 15.00)
Wolica Pusta -  Szypłów (Szypłów; 14.00)
K ru k i-S o k ó ł (Kruczyn; 15.00)

22 czerwca
Orzeł- Wolica Pusta (Chromieć; 15.00)
Szypłów -  Boguszynek (Szypłów; 11.00)
Sokół -  Nowe Miasto (Boguszyn; 16.00)
Old Boys -  Kruki (Chocicza; 14.00)
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